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Vragen van het lid Van Dekken (PvdA) aan de Staatssecretaris van 
Economische Zaken over de behandeling van uitgelegde hennen (ingezonden 
24 maart 2016). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Miljoenen uitgelegde kippen 
waardeloos behandeld»?1 

Vraag 2
Wordt er op dit moment op toegezien dat bij de vangst en het transport de 
kippen niet gewond raken of overlijden? Zo ja, door wie? Zo nee, waarom 
wordt er op dit moment niet op toegezien door bijvoorbeeld de Nederlandse 
Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA)? 

Vraag 3
Wordt er op dit moment gecontroleerd hoe de kippen aankomen bij de 
slachthuizen in bijvoorbeeld Polen, Duitsland en Frankrijk? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 4
Bent u te bereid de Europese Voedsel- en Warenautoriteit (EFSA) te vragen 
om een onderzoek naar deze Europese transporten in te stellen, en strenger 
op te treden tegen misstanden die voorkomen bij het vangen en transporte-
ren van kippen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het nodig is om de sector te stimuleren te investeren 
in betere vervoersomstandigheden? Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke 
maatregelen bent u voornemens te nemen? 

Vraag 6
Welke mogelijkheden zijn er op dit moment om misstanden te bestraffen? 

1 Brabants Dagblad, 21 maart: http://www.bd.nl/algemeen/opmerkelijk/miljoenen-uitgelegde-
kippen-waardeloos-behandeld-1.5844242
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Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Thieme (PvdD), ingezonden 24 maart 2016 (vraagnummer 2016Z06134) en 
Van Gerven (SP), ingezonden 24 maart 2016 (vraagnummer 2016Z06135).
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